
НЕ ВАРТО
ВИПЕРЕДЖАТИ ПОДІЇ

ВІДБУЛОСЯ чергове 
засідання ради директорів 
при Адміністрації зони 
відчуження, на якому 
розглянуто три основних 
питання.

По першому виступив 
директор Державного 
підприємства торгівлі Іван 
Д іденко, який зажадав 
виділення на рахунок ке
рованого ним підприємс
тва одного мільйона гри
вень для поповнення 
обігових коштів на за 
купівлю товарів, і по од
ному мільйону щоквар
тально, мовляв, за цих 
умов він гарантує покра
щення якості лікувально- 
профілактичного харчу
вання. Однак переважна 
більшість керівників під
приємств віддають пере
вагу альтернативним ва
ріантам забезпечення 
їжею вахтовиків. Наприк
лад, голова теркому 
профспілки Василь Струк 
запропонував ідею част
кової грошової компен
сації за невикористані та
лони, а Олексій Байлюк, 
начальник фінансового 
відділу АЗВ, не виключає 
можливості за домо
вленістю з ВРП Чорно
бильської АЕС годувати 
людей, які працюють в 
місті Прип'яті, в їдальнях 
станції. Або надання під
приємствам, де є можли
вості, під суворим нагля
дом санепідстанці'і, права 
самим готувати лікуваль
но-профілактичне харчу
вання. АЗВ ці ідеї не 
підтримала.

На сьогодні виявлено 
72 інваліди Чорнобиля, 
які працюють на підприєм
ствах зони відчуження, 
але переважна їх кількість 
перебуває у вахтовому 
містечку Зелений Мис. 
Десятеро працюють в Чор
нобилі, чекають вирішен
ня своєї подальшої долі. 
Спеціалісти АЗВ і РУЗОД 
продовжують виявляти 
прихованих інвалідів, які 
“ зробили” собі інвалі
дність за місцем прожи
вання і не афішують її в 
зоні відчуження.

І, нарешті, про скоро
чення штатів. Деякі ке
рівники, захищаючи про
грами підприємств, нехту
ють соціальним захистом 
вивільнюваних праців
ників, що з огляду на за
конодавство і вимоги АЗВ 
неприпустимо. До того ж, 
не треба форсувати події. 
До остаточного скорочен
ня працюючих час ще є.
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